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SESJA 

w dniu 23.09.2017r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

I. W jaki sposób rejestrowana jest korespondencja przychodząca oraz wychodząca 

z Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle? 

2. Czy istnieje jeden spójny rejestr korespondencji dla Urzędu Miasta? 

3. Z jakiego powodu . część spraw wpływających do tut Urzędu Miasta zostaje 

zarejestrowanych w dzienniku korespondencji pod pozycjami poczty wychodzącej? 

4. Proszę o udostępnienie dzienników podawczych (dzienników korespondencji) 

w których prowadzono rejestr korespondencji w latach od 2006r. do roku 2018. 

(podpis) . 


